
 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał  

XXX Sesja Rady Gminy Kraszewice – 18.08.2017 

 

 

1. 06 lipca br, wraz z p. Sekretarzem oraz p. Skarbnik spotkaliśmy się z 

przedstawicielem firmy SEMPER POWER. Podczas spotkania omówiliśmy warunki 

na jakich firma pomoże nam w opracowaniu niezbędnej dokumentacji oraz 

przygotowaniu wniosku, który złożymy wspólnie z Gminą Czajków (my jako partner, 

Czajków – lider) w ramach konkursu z Poddziałania 3.1.1. Wytwarzanie energii z 

odnawialnych – „Poprawa jakości powietrza poprzez zwiększenie udziału OZE w 

wytwarzaniu energii na terenie gmin Czajków i Kraszewice”. 08 lipca 

zorganizowaliśmy spotkanie dla mieszkańców w Sali OSP Kraszewice. 

2.  13 lipca wraz z p. Sekretarzem oraz p. Stanisławą Cuprych spotkałem się  

z organizatorami tegorocznych Dożynek, sołtysami,  przedstawicielami KGW. 

Omówiliśmy sprawy związane z organizacją Święta Plonów w naszej Gminie. 

3. 14 lipca reprezentowałem Gminę Kraszewice podczas jubileuszu 110 lat działalności 

RBS Lututów 

4. 16 lipca odbyły się Gminne Zawody Sportowo Pożarnicze 

5. 28 lipca miało miejsce otwarcie ofert na kredyt dotyczący finansowania 

termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Kuźnicy Grabowskiej. Wpłynęła 

tylko jedna oferta – RBS Lututów. 

6. 09 sierpnia uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty. 

7. 10 sierpnia wraz z p. Skarbnik oraz Sekretarzem rozmawialiśmy z p. Rzepeckim  

na temat ostatecznej ceny sprzedaży gruntu pod drogę łączącą ul. Leśną z 

Gliniankami. 

8. 11.sierpnia brałem udział w obradach Komisji Budżetowej 

9.  Na bieżąco monitoruję prace związane z Termomodernizacją SP w Kuźnicy 

Grabowskiej wykonywane przez  firmę KIK TRADE Sp. z o.o.. Z mojej inicjatywy 

zwoływane są narady koordynacyjne, w których udział  bierze Inspektor Nadzoru 

Inwestorskiego wraz ze swoimi współpracownikami oraz przedstawiciele wykonawcy 

– Kierownik Budowy, Inżynier Budowy czy też kierownicy robót poszczególnych 

branż. 

10. W okresie od ostatniej sesji zakończono prace związane z budową drogi gminnej 

Jelenie – Folusz – Nowe Stawy (w kierunku Wigwamu). W dniu 17 sierpnia dokonano 

odbioru tej inwestycji. Planujemy rozliczyć ją także w ramach przyznanych przez 

Urząd Marszałkowski dodatkowych środków na fundusz dróg dojazdowych do 

gruntów  

w wysokości 41 159 zł. 

11. Zostało przebudowane przejście dla pieszych na ul. Kaliskiej wraz z chodnikiem  

oraz poszerzona droga osiedlowa w kierunku Państwa Jastrzębskich. 



12. Pracownicy interwencyjni w sezonie letnim dokonali remontów i prac porządkowych 

na terenach placówek oświatowych, „łatali” masą  dziury na drogach gminnych,  

na bieżąco wykaszane są pobocza oraz tereny zielone. 

13. Trwają prace związane z budową chodnika Racławice – Renta.  

14. Stan aktualny wniosków o dofinansowanie naszych inwestycji: 

a) Wniosek złożony na konkurs WRPO pn. „Inwestycja w obszarze dziedzictwa 

kulturowego regionu” na zadanie „Renowacja, konserwacja i adaptacja Dworku  

na potrzeby Muzeum Oświaty im. Prof. Mariana Falskiego w Kuźnicy Grabowskiej 

pozytywnie przeszedł oceny formalną i merytoryczną niestety nie znalazł się na liście 

do dofinasowania. W sumie dofinasowanie otrzymało tylko 12 projektów. 

b) wnioski: Budowa Przedszkola w ramach ogłoszonego konkursu dotyczącego 

poddziałania 8.1.1 edukacja przedszkolna  oraz poddziałanie 9.3.1 w ramach WRPO 

znalazły się na liście projektów, którym przyznano dofinansowanie 

c) wniosek  Modernizacja hali sportowej oraz stadionu sportowego  

wraz z zapleczem w ramach ogłoszonego przez Ministerstwo Sportu i Turystyki 

Programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej podobnie jak wszystkie wnioski 

złożone w ramach tego konkursu został odrzucony 

d) ponadto w ramach konkursu ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski w Poznaniu 

„Nasza wieś, naszą wspólną sprawą” złożyliśmy projekt pod nazwą „Między latem  

a jesienią – kulinarny przełom smaków na Końcu Świata” i nadal czekamy  

na rozstrzygnięcia. 

e) przygotowane zostały dwa projekty  w ramach konkursu Odnowa wsi szansą  

dla aktywnych sołectw, które w najbliższy poniedziałek zostaną złożone w Urzędzie 

Marszałkowskim 

 

15. Dziękuję wszystkim, którzy wsparli finansowo, materialnie oraz organizacyjne 

inicjatywę Dni Gminy Kraszewice które w tym roku odbywały się w dniach 08-

09.07.2017.  


